



康城溜冰場

冰上 Fun 紛

## Fun Fun on Ice

快來舉辦一場最可以感受一下寒冷天氣的活動：**溜冰**，與您的孩子或自己相擁！即使您的客人不是經驗豐富的溜冰者，溜冰派對也可以為您提供一個有趣又快樂的溜冰體驗。那些具有熟練滑冰技巧的人也會喜歡這些在溜冰場上聚會的想法。我們經驗豐富的教練將帶領團隊參加溜冰派對。

Embrace your child or yourself with a party that features a favourite frosty weather activity: **ice skating**! Even if your guests aren't experienced skaters, an ice skating party can provide a fun opportunity to learn the basics. Those with seasoned ice skating skills will also love these ideas for partying on the ice rink. Our experienced coaches will lead the team to play skating party games.

	免費溜冰及 租借溜冰鞋予小朋友 Skating Passes for kids	入場券 (不包括溜冰鞋) Admission tickets (Without skates)	小朋友溜冰環節 Kids Games	套餐費用 Party Fee HK\$
陽光紛 Day (20 人)  Sunlight Fun (For 20 Persons)	8	12	三十分鐘遊戲環節 由教練帶領 30 minutes game lead by Coach on ice	3800
彩虹紛 Day (30 人)  Rainbow Fun (For 30 Persons)	16	14	三十分鐘遊戲環節 由教練帶領 30 minutes game lead by Coach on ice	6200

額外租借溜冰鞋每對 HK\$50

Extra Skates Rental HK\$50 pair



派對套餐包括以下特別禮遇（有效日期至 31-12-2021）

**The Party Package (Valid until 31 December 2021)**

1. 使用獨立多用途活動室兩小時及可提供印有「生日快樂」的背板  
2 hours Multi Function Room usage with themed "Happy Birthday" backdrop
2. \$50 蛋糕禮券 (陽光紛 Day - 4 張 ; 彩虹紛 Day - 8 張)  
\$50 Cake coupon (Sunlight Fun - 4 pcs ; Rainbow Fun - 8 pcs)
3. 買一送一入場券 5 張 (不能同日使用)  
5 pcs of Buy One get One free complimentary ticket for future use
4. 與康城熊寶寶進行冰上合照  
LOHAS bear photo shooting on ice
5. 免費租用企鵝 5 隻  
Complimentary 5 penguins
6. 另凡惠顧彩虹紛 Day 可獲贈 10 張邀請卡  
10 pcs complimentary invitation cards for Rainbow Fun

儲物櫃費每次 HK\$10

Locker fee at HK\$10 each per time

派對時間 (兩小時)

Party Time (2 Hours)

	星期一至日適用 Available (Monday to Sunday)					
派對時間 Party Time	*	1100-1300 hrs	*	1400-1600 hrs	*	1930-2130 hrs

如若要求延長冰上遊戲時間或額外的教練，可向溜冰場員工查詢

Request for extending coaching hours or additional coach please contact our Operations Staff

預約手續

#### Booking Method

- 請於兩星期前預約，先到先得。  
Booking must be made at least 2 weeks in advance, based on first come first serve basis.
- 確認時須付全數派對費用。  
Full payment is required to confirm the Party booking.
- 如欲查詢詳情，請致 2622 8400 或電郵 [info@lohasrink.com.hk](mailto:info@lohasrink.com.hk)  
Should you have any enquiries, please contact us at hotline T: 2622 8400 or email: [info@lohasrink.com.hk](mailto:info@lohasrink.com.hk)

地址

#### Address

香港將軍澳 The LOHAS 康城 206-210 商舖

Shop Unit 206-210, The LOHAS, 1 Lohas Road, Tseung Kwan O, New Territories, Hong Kong

## 條款及細則

### Terms & Conditions

1. 凡預訂派對，本場只接受現金或信用卡付款。  
**Full payment deposit is payable by cash or credit card upon confirmation.**
2. 一經確認後，已繳付之派對費用將不獲退回。本場只接受在派對七個工作天前更改派對日期或時間，並只能作一次更改。  
**Paid deposit is non-refundable. In the event of rescheduling the party for any reason, it requires 7 working days' notice before the party and any rescheduling is only accepted for one time. Subject to availability.**
3. 部份冰面位置可能劃分為上課專用區域。  
**Part of ice surface may be reserved for skating lessons,**
4. 如有任何爭議，康城溜冰場保留最終決定權。  
**In case of dispute, LOHAS Rink reserves the right to make the final decision.**
5. 進場前，請詳閱張貼於售票處之免責條款及溜冰安全須知。  
**Please read the accident disclaimers and rules and regulations of skating safety displayed at the ticket office before entry.**
6. 康城溜冰場保留更改或修訂優惠及細則的權利，並不會發出通知  
**LOHAS Rink reserve the right to change or revise the offers and rules without further notice**